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SKOLE 
 
Hakadal ungdomsskole 

Dato: 05.05.25 

Tidspunkt: 18:30 – 20:00 

Sted: Hakadal ungdomsskole, konferanserom 

Møtet innkalt 
av: 

Petter Tveøy Type møte: FAU_møte 5_24/25 

Møteleder Petter Tveøy Referent: Erik S Landsem 

Møtedeltakere 
 

 

Deltakere 
 
Anne Lie Kongsrud (rektor) 
 
Kristian Jøssund Karlsen, 10b 
Gro Jeanette Sønmør-Røed, 9a 
Petter Tveøy, 8c 
Erik S Landsem, 10a + 8b 
Marianne Joyce, 8a 
Jostein Iversen, 10c 
Kjetil Løvstad, 9b 
Ingeborg Dokken, 9c 
 
Forfall:  
Kai Solberg,10d 
 

Distribusjon Referatet sendes ut pr e-post til alle foreldre via hver enkelt FAU-
representant. 
Merknad: Det foreslås at referat eller link til referat sendes ut via VISMA flyt.  

Viktige lenker SU, SMU og FAU finner du på følgende link:  
 
https://www.nittedal.kommune.no/publisert-innhold/barnehage-og-
skole/infosider-skoler/samarbeid-skole---hjem/#heading-h3-1  
 
Her legges referater ut løpende. 
  

Sak 1_24/25 
Referat fra sist 
møte – status 
oppfølgings- 
møter 

Referat godkjent.  
Foreldremøter på alle trinn nært forestående.  
Stifte av FAU som organisasjon. 
 

- «Vi er foreldre for mer enn bare vårt eget barn» 
 
 
 

 
 

 Petter 
Tveøy 
 
OK 

https://www.nittedal.kommune.no/publisert-innhold/barnehage-og-skole/infosider-skoler/samarbeid-skole---hjem/#heading-h3-1
https://www.nittedal.kommune.no/publisert-innhold/barnehage-og-skole/infosider-skoler/samarbeid-skole---hjem/#heading-h3-1
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Sak 2_25/24 
Status fra 
skolen 

Handlingstrappa. Arbeidet fortsetter.  
 
- Ødelagte PCer og ladere. Stor utgift for skolen.  
  Hva kan skolen gjøre når PCer blir ødelagt eller ladere 
gjenglemt?  
Alle, inkludert foreldre, må gjøre til kjenne at dette ER et problem 
og at alle som har en pc plikter å ta vare på den.   
Utgiftene til dette er såpass store at det faktisk går utover andre 
tilbud til elevene. 
  
Her må en holdningsendring til!  
 
- Barneskolen har startet et arbeid med Høyskolen i Innlandet. 
Inkluderende skole. Dette vil også HUS ta fatt på. Blir et 
hovedprosjekt fremover.  
 
- Skolen har vært uten nett nesten ei uke. Er på plass igjen nå.  
 
 

 OK  
Rektor 

Sak 3_24/25 
Informasjon 
fra NKFU 
 

Sist møte som var et veldig godt møte.  
 
Fokus på inkludering i skolen, inkludering av alle.  
Også et tema viktig for foreldre.  
  
NUS har lagd en idebank for alle elever, der elever kan komme 
med ideer. For fokus på skolemiljø/klassemiljø.  
 
Drøfting rundt bordet om hvordan få foreldre mer engasjert og 
inkludert.  
Hvordan kan hver enkelt forelder gjøre noe? 
 
- Det sees på om FAU skal ta en litt mer aktiv rolle på sosiale 
media, med å være litt bindeledd mellom klasser, trinn og skole.  
 

 

 Petter 
Tveøy 

Sak 4_24/25 
Informasjon 
SU og SMU 
 
 

- Uheldig at politisk representant ikke stilte (igjen) 

- Elevråd:  

Dårlig luft i gymsal. Det er ønskelig å delta på Operasjon 

Dagsverk. Speil på toalett er også ønskelig.  

- Orientering om Vape – omfang og tiltak. Det ER et stort 

omfang. Det skjer hos langt flere enn hva kanskje foreldre 

er klar over.  

- Ung+ - Rotnes Kirke hver fredag / annenhver onsdag. Dette 

er et unikt tilbud i Nittedal, dessverre nå rapportert om økt 

omfang av røyking, drikking og beefing i tilknytning til 

disse kveldene.  

FAU tar kontakt med Ung+ over sommeren for å se på om 

bidrag fra foreldre.   

 

  
 
Petter 
Tveøy/rekt
or 

 

Sak 5_24/25 
Foreldremøter 
vår 2025 

Foreldremøter:  

Det foreslås å ta valget av nytt FAU nå og ikke høsten, dette for å 

sikre rask og god oppstart til høsten.  

 

For 9.trinn: Organiser gjerne juleballs komité.  

 Petter 
Tveøy 
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Sak 6_24/25 
Nærmiljøet 
/Voksenbehov 

Det virker å være et litt tøffere og utfordrende miljø på Elvetangen 

ettermiddag og kveldstid.  

Veldig tydelig etter sommerferie.  

Drøfting rundt bordet.  

 

 Petter 
Tveøy 

Sak 7_24/25 
Årshjulet 

Siste FAU møte.  
Det er ønskelig å få med påtroppende FAU, gjeldene FAU, samt 
klassekontakter (nye eller gjeldene) fra 7.trinn på Elvetangen.  

 

 Petter 
Tveøy 

Sak 8_24/25 
Eventuelt 

Det foreslås å opprette FAU – stiftelse , for bla å sikre inntekt og 
overføring til senere år.  

 

 Petter 
Tveøy  

 
 
 
Neste møte 10.03.25 


